

STARCOS 3.4

Health AHC

G+D Mobile Security

Table

August 3, 2017 V1.4

Table of Contents

Table of Contents	2
1. Correspondence between initialisation table and Common Criteria Evaluation.....	3
2. Bezug zwischen Initialisierungstabellen und Common Criteria Evaluierungen.....	5
About G+D Mobile Security	7

1. Correspondence between initialisation table and Common Criteria Evaluation

The following table provides information about the evaluated variants of the STARCOS 3.4 Health AHC cards (Austrian 'ecard', G3). If the number of the Initialisation Table returned by your STARCOS 3.4 Health AHC card is listed in the table below and the number of the ROM mask corresponds to the one provided in your user documentation, your STARCOS 3.4 Health AHC card is evaluated according to Common Criteria. The number of the associated CC Certificate is given in the table below (refer to your user manual how to obtain the number of the Initialisation Table and the number of the ROM mask of your card). The table also provides you with the number of the corresponding Conformity Assessment, proving that your STARCOS 3.4 Health AHC card is a Secure Signature Creation Device, that enables you to generate qualified electronic signatures.

In case the number of the Initialisation Table returned by your STARCOS 3.4 Health AHC card is not listed here or the number of the ROM mask returned by your STARCOS 3.4 Health AHC card does not match with the one provided in your user documentation, your STARCOS 3.4 Health AHC card can neither be regarded as a product evaluated according to Common Criteria nor as a Secure Signature Creation Device (SSCD) and does not entitle you to generate qualified electronic signatures. Please note, that earlier versions of the ecard (G2, issued before 2010) are listed in a separate document.

The response to the request of the number of the Initialisation Table to the smart card here is described in hexadecimal (hex).

Number of Initialisation Table	CC Certificate	Conformity Assessment
010212028FF0B1894B1A3FB1	BSI-DSZ-CC-0601	A-SIT-1.084
010211029DBA95070B88DAB4	BSI-DSZ-CC-0601	A-SIT-1.084
010214022342243226AE6F46	BSI-DSZ-CC-0601	A-SIT-1.084
010213022AA7BD6491473FC1	BSI-DSZ-CC-0601	A-SIT-1.084

2. Bezug zwischen Initialisierungstabellen und Common Criteria Evaluierungen

Die folgende Tabelle informiert Sie über die evaluierten Varianten der STARCOS 3.4 Health AHC Karte (Österreichische 'ecard', G3). Falls sowohl die Nummer der Initialisierungstabelle, die von Ihrer STARCOS 3.4 Health AHC Karte ausgegeben wird, mit einer Nummer aus der folgenden Tabelle übereinstimmt und die Nummer der ROM Maske mit derjenigen übereinstimmt, die in Ihrer Benutzerdokumentation aufgeführt ist, dann ist Ihre STARCOS 3.4 Health AHC Karte nach Common Criteria evaluiert. Sollte der Name der Initialisierungstabelle darüber hinaus in der Tabelle mit einer Zertifikatnummer verknüpft sein, dann ist ihre Produktvariante gemäß dem referenzierten CC Zertifikat zertifiziert (wie Sie die Nummer der Initialisierungstabelle und der ROM Maske Ihrer Karte ermitteln, entnehmen Sie bitte Ihrer Benutzerdokumentation). Die nachfolgende Tabelle gibt Ihnen auch Auskunft über die Nummer der zugehörigen Bestätigung nach Signaturgesetz, die belegt, dass es sich bei Ihrer STARCOS 3.4 Health AHC Karte um eine sichere Signaturerstellungseinheit handelt, mit der Sie qualifizierte elektronische Signaturen erstellen können.

Falls die Nummer der Initialisierungstabelle, die von Ihrer STARCOS 3.4 Health AHC Karte ausgegeben wird, nicht in der nachfolgenden Tabelle aufgeführt ist oder die Nummer der ROM Maske, die von Ihrer STARCOS 3.4 Health AHC Karte ausgegeben wird, nicht mit derjenigen übereinstimmt, die Sie Ihrer Benutzerdokumentation entnehmen, dann ist Ihre STARCOS 3.4 Health AHC Karte weder als nach den Common Criteria evaluiertes Produkt noch als sichere Signaturerstellungseinheit anzusehen und bietet Ihnen nicht die Möglichkeit qualifizierte elektronische Signaturen zu erzeugen. Bitte beachten Sie, daß frühere evaluierte Versionen der ecard (G2, ausgegeben vor 2010) in einem separaten Dokument geführt werden.

Die Antwort auf Ihre Anfrage nach der Nummer der Initialisierungstabelle an die Karte ist hier in hexadezimaler (hex) Schreibweise angegeben.

Nummer der Initialisierungstabelle	CC Zertifikat	Bestätigung nach SigG
010212028FF0B1894B1A3FB1	BSI-DSZ-CC-0601	A-SIT-1.084
010211029DBA95070B88DAB4	BSI-DSZ-CC-0601	A-SIT-1.084
010214022342243226AE6F46	BSI-DSZ-CC-0601	A-SIT-1.084
010213022AA7BD6491473FC1	BSI-DSZ-CC-0601	A-SIT-1.084

About G+D Mobile Security

Your journey to becoming a provider of services based on secure identities is a long one. Don't go it alone. G+D Mobile Security is a part of the G+D Group with more than 11,000 employees worldwide. Our staff of 5,800 experts in over 50 sales and partner offices is glad to advise and support you with years of experience and comprehensive solutions that let you meet the challenges of a connected world and capitalize on its opportunities. Creating Confidence



Giesecke+Devrient
Mobile Security GmbH
Prinzregentenstrasse 159
81677 Munich
GERMANY

Phone: +49 89 41 19-0
www.gi-de.com/mobile-security
mobilesecurity@gi-de.com

© Giesecke+Devrient Mobile Security GmbH, 2017
Subject to change without notice.